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ZAPISNIK 

 
9. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 25.4.2024 ob 19. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko,  Iztok De Faveri, , Rosana Bucaj , Boris 
Mahne, Maja Šebalj 
Odsoten-opr.: Damjan Babič 
 
Zapisnikar: Marica Babič 
                                           
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotnih 6 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 8. redne seje sveta KS z dne, 1.2.2024; 
2. Tekoče aktivnosti; 
3. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 8. redne seje sveta KS. Ker na 
zapisnik ni bilo pripomb so člani soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli naslednji 
SKLEP št. 46-9: 
Potrdi se zapisnik 8. redne seje sveta KS Vanganel.  
 
 

AD 2 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
Poroča: predsednik KS: 
- Zaključen so dodatna dela na cesti Sv. Ubald.  
- S predstavniki MO Koper in CPK opravili ogled ceste za Potok- sanacija cestišča in ureditev     
bankin, ter ogled zamašenih odtokov v Vanganelu. 
- Predsednik, podpredsednik in Alenka Plahuta opravili skupni ogled po trenu o stanju 
infrastrukture . 
- Opravili razgovor z lastnikom parcele pri Gardeniji glede razširitve cestišča. 
- Krajanu V.J nam je v vednost posredoval dopis v vezi z odstranitvijo ovir na cestišču pri  
stanovanjski hiši  , ki ga je posredoval na MO Koper. 
- Na javno luč v Sv. Ubaldu so namestili ščitnik zaradi pritožbe krajana. 
- Javnemu delavcu smo nabavili osnovno zaščitno opremo 
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-Opravilo se je striženje oljk v centru Vanganela, veje na deponijo je odpeljal Proteco, d.o.o. ---   
Stroški striženja so znašali 50 €. 
-Na kolesarski steze se je zamenjala poškodovana klopca. 
*Na KS je bil sestanek krajanov Vanganela (Pregarčani) v vezi z varnostjo vključevanja na 
lokalno cesto Vanganel-Babiči, o slabem stanju ceste čez zaselek in ovire na cesti proti  
topolu. Dosežen je bil dogovor, da se skliče sestanek s predstavniki MO Koper. 
Krajani določijo zastopnika. 
-Z geodetsko službo se je opravil ogled ceste Sv. Ubald in naročilo meritve pred sanacijo, ki jo  
-Je predvidena v letošnjem letu. Znesek opravljenih geodetskih posnetkov in meritev je 900 € 
Člani sveta soglasno s 6 glasovi ZA, nihče proti,  sprejeli 
SKLEP št. 47-9 
 -Izda se naročilnico za geodetski posnetek ceste Sv. Ubald. 
 -Na KS smo prejeli projekt izgradnje kanalizacije v Gucih. Sklical se je sestanek s krajani na   
  terenu. Pridobi se naslove, hišne številke in telefonske številke ter lastnike parcel po  
  katerih bi potekala kanalizacija. Velja tudi za ureditev kanalizacije na Hlibanu pri Matejčiču.    
-Na KS smo imeli sestanek s predstavniki Telekoma Koper glede optike. Projekti so narejeni,     
potrebno je pridobiti še nekaj soglasij. Na naslednjem sestanku se dobi pred. Telekoma in KS za -
podrobnejši pregled projekta. 
-Opravili smo ogled ceste v Gucih proti hiši g. Tomšiča. KS lahko odbori tampon za del ceste, ki     
je javno dobro, Člani so soglasno z 6 glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP št. 48-9: 
-Odobri se dva kamiona tampona za nasutje ceste v Gucih. 
- Lastnik parc.  je podal soglasje za odstranitev dreves ob cesti – odcep za Pregarčane. 
-Zamenjalo se  je varnostno ogledalo, ki se rosi. 
-S strani vrtca smo bili obveščeni, da je parkirišče na brežini dokaj razrito in je sestop iz asfalta  
zelo težek. Pri CPK se poskuša dobiti kamion rezkanega asfalta. 
-Pridobili smo tri ponudbe za zamenjavo dotrajanih dvoje vhodnih vrat v dvorano in vhodna 
vrata v ZD Vanganel. Najugodnejši ponudniku je bil  Zirelli d.o.o.. Člani sveta so soglasno s 6 
glasovi ZA, nihče proti sprejeli 
SKLEP št. 48-10: 
Zirelli, d.o.o. se je izdalo naročilnico za zamenjavo dotrajanih vrat na vhodu v dom in dvoje 
zunanjih vrat v dvorano, 
-Na KS smo prejeli dopis v vezi z pasjimi iztrebki se zadnje čase pojavljajo v veliki količini okrog 
igrišča, ob pločniku v centru Vanganela. 
Člani predlagajo, da se dopis posreduje na inšpekcijske službe. 
Predsednik člane seznani z informacijo, da bo šel razpis za Hliban po praznikih. 
 
 

AD 3 
RAZNO 

3.1. 
Predsednik pove, da so na cesti proti Boninom postavili prometne znake 
3.2. 
Iz participativnega računa se bo izvajala namestitev JR v Hlibanu, istočasno bi namestil en drog 
in 3 javne svetilka naprej do Padovanov (vloga na KS) 
3.3. 
Pripravil se je popis del za asfaltiranje dela ceste Sv. Ubald. Člani svet so soglasno s 6 glasovi ZA 
sprejeli 
SKLEP štev. 49-9: 
KS posreduje povabilo k oddaji ponudbe za asfaltiranje dela ceste Sv. Ubald. 
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3.4. 
Članica sveta pove, da je pred vhodom v barako jašek brez pokrova, Potrebno je namestit nov 
jašek. Zadevo si še enkrat ogleda predsednik. 
3.5. 
Predsednik pove, bo naslednji teden potekale prijave na participativni račun v MO Koper. 
Člani v razpravi predlagajo,  da bi se dala pobuda za ureditev dvorane v  ZD Vanganel, in sicer: 
Znižanje stropa, umestitev varčnih svetilk, beljenje dvorane, zamenjava dotrajanih zaves. 
3.6. 
Predstavnik Čenturja pove, da bi bilo potrebna manjša sanacije ceste Hliban – Čentur, predvsem 
pa je potrebno urediti odvodnjavanje. Predsednik pove, da pred pričetkom sanacija ceste za 
Hliban se bo ta del ceste uredil, saj se ga bo uporabili kot obvoz. 
 
Ker pod razno ni razpravljal nihče več, je predsednik sejo zaključil ob 20.30 uri. 
 
Zabeležila:      Predsednik KS 
Marica Babič      Vili Krmac 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


